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متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: با توجه به سخنرانی اخیر آیت االله جوادی آملی راجع به نظام ربوی

بانکها و افتادن سایه شوم ربا بر جامعه اسلامی ایران، تکلیف ما در قبال گرفتن وام چیست؟ از طرفی

ما مقلد مقام معظم رهبری هستیم و ایشان وام گرفتن را شرعی می دانند. به خدا نمی دانیم گرفتن

وام اثر بدی در زندگیمان دارد یا نه؟ لطفا راهنمایی کنید

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: موضوع وامگرفتن از بانک در ذات خود از ظلمی که بانکها انجام میدهند؛

جدا است. بانکها در همین وامگرفتن که باید واسطه باشند بین پول مردم و آن کسی که طالب وام

است، پدر مردم را در میآورد و چند برابر وامی که به مردم میدهند، تحت عنوان دیر کِرد از مردم

میگیرند. موفق باشید


